
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 1. marts 2011 kl. 19.00 

 

Ordstyrer: Pernille 

Fraværende: Niels 

 

1. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 1. februar 2011 blev godkendt. 

 

2. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive ajourført. Verner har undersøgt pris på etablering af 

betongulv til saltopbevaring. Peter tager hensyn til udgiften i næste års budget. 

 

3. 

Bentes bunke. Verner deltager i Fællesrådets generalforsamling. Vi har kendskab til beboerprotester 

i forbindelse med Telenor´s ansøgning om opstilling af mobilmast på Svanlevvej. Vores skilt, der 

henviser til værkstedsbygningen ønskes flyttet til en anden placering og skal evt. udskiftes. Et par 

beboerhenvendelser blev drøftet og vil blive behandlet. 

 

4. 

Orientering fra formanden. Profiber har ansøgt om lov til at opstille et teknikhus i buskadset ved T-

krydset Bavnegårdsvej - Koltvej, ved siden af det teknikhus, der i forvejen står der. Et flertal i 

bestyrelsen godkender og Profiber kan arbejde videre med ansøgningen. Vi har haft 6 uopfordrede 

ansøgninger til den ledige gårdmandsstilling. Der gennemføres i øjeblikket ansættelsessamtaler med 

udvalgte kandidater.  

 

5. 

Orientering fra kasserer. Ingenting. 

 

6. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge opdaterer hjemmesiden og lægger 

nyhedsbrevene ind. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John arbejder på aktuelle henvendelser. 

   

8. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Niels fraværende, men har inden mødet behandlet 

nogle beboerhenvendelser, som vil blive besvaret og arkiveret. 

 

9. 

Orientering fra kommunikation intern. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Kommunens entreprenør vil tilse vejhovedet 

ved Pilegårdsvej 2-26 og udbedre skaden. 

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille undersøger pris på skater-rampe.  

 

12.  

Eventuelt. Pernille, Svend Åge, Peter og Niels skal inden næste bestyrelsesmøde beslutte, om de 

genopstiller til bestyrelsen. Efter mødet: Verner har fået oplyst, at kommunen igangsætter 

færdiggørelse af rundkørslen på Kolt Østervej til foråret. 

Referent: Bente Jensen 


